

Title (en)

Fragmentation incendiary body, method for its manufacture as well as its use.

Title (de)

Brandsplitter, Verfahren zur Herstellung sowie dessen Verwendung.

Title (fr)

Corps fragmentable incendiaire, son procédé de fabrication et son utilisation.

Publication

**EP 0431666 A1 19910612 (DE)**

Application

**EP 90203072 A 19901120**

Priority

CH 437289 A 19891206

Abstract (en)

A fragmentation incendiary body having good ballistic characteristics and a pyrophoric incendiary material, and the manufacture thereof, are described. <??>The fragmentation incendiary body consists of a metal carrier (1) having ribs (5) and a polymer incendiary material (6) provided with the carriers and containing a pyrophoric metal. <??>The fragmentation carrier is produced from a steel wire which is subsequently treated with the curing agent of a two-component epoxy resin and is then compressed with the incendiary material of pyrophoric metal and epoxy resin at elevated temperature and high pressure. <??>The fragmentation incendiary bodies are used predominantly in active parts of ammunition; here, they are preferably incorporated in a matrix of epoxy resin. <IMAGE>

Abstract (de)

Beschrieben wird ein Brandsplitter mit guten ballistischen Eigenschaften mit einer pyrophoren Brandmasse, sowie dessen Herstellung. Der Brandsplitter besteht aus einem Metalltragkörper (1) mit Rippen (5) und einer mit den Tragkörpern versehenen ein pyrophores Metall enthaltenden Polymer-Brandmasse (6). Hergestellt wird der Tragkörper-Splitter aus einem Stahldraht, der anschliessend mit dem Härtner eines Zweikomponenten-Epoxidharzes belegt wird und dann bei erhöhter Temperatur und hohem Druck mit der Brandmasse aus pyrophorem Metall und Epoxidharz verpresst wird. Die Brandsplittter finden vorwiegend in Wirkteilen von Munitionskörpern Verwendung, sie sind hier vorzugsweise in einer Matrix aus Epoxidharz eingelagert. <IMAGE>

IPC 1-7

**F42B 12/32; F42B 12/44**

IPC 8 full level

**F42B 12/32** (2006.01); **F42B 12/44** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**F42B 12/32** (2013.01 - EP US); **F42B 12/44** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] FR 2278055 A1 19760206 - DOW CORNING [US]
- [A] DE 2346141 A1 19750731 - DIEHL FA
- [A] GB 935707 A 19630904 - AEROJET GENERAL CO

Cited by

FR2692034A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0431666 A1 19910612; EP 0431666 B1 19930818**; AT E93314 T1 19930915; CH 681326 A5 19930226; DE 59002389 D1 19930930; DK 0431666 T3 19940110; ES 2044416 T3 19940101; FI 905945 A0 19901203; FI 905945 A 19910607; IL 96315 A 19941007; NO 172866 B 19930607; NO 172866 C 19930915; NO 905252 D0 19901205; NO 905252 L 19910607; TR 24877 A 19920701; US 5076169 A 19911231

DOCDB simple family (application)

**EP 90203072 A 19901120**; AT 90203072 T 19901120; CH 437289 A 19891206; DE 59002389 T 19901120; DK 90203072 T 19901120; ES 90203072 T 19901120; FI 905945 A 19901203; IL 9631590 A 19901112; NO 905252 A 19901205; TR 113490 A 19901204; US 62177290 A 19901204